



THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION
For Seniors & Children

51th ANNUAL 2014 ZAJAC CANADA CUP May 22-25

Page 1/5

Highlights of the 2014 Zajac Canada Cup

- This competition is a designated FINA Qualifying Event
- Meet Qualifying Time Standards are faster for 2014
- Meet Management reserves the right to limit the number of participating athletes. Entries are based on a first-come, first-served basis. We estimate a limit of 350 athletes.
- Due to unforeseen circumstances, the amount of warm up and warm down space during the competition is limited. To account for this, breaks have been placed between events
- Warm-up and start times have also been changed from previous years
- Distance and the preliminaries of the stroke 50 m events have been moved to Thursday. Pre-meet training is also restricted during this time.
- C-Finals will only be offered in events where there are 48 or more splashes, in the 50, 100 and 200 m events.
- The Zajac Canada Cup is financially support by The Mel Jr & Marty Zajac Foundation for Seniors & Children. The Mel Jr & Marty Zajac Foundation for Seniors & Children supports community programming and the Zajac Ranch. For more information visit www.zajac.com.

Sanction

- Sanctioned by Swimming Natation Canada.

Location

- UBC Aquatic Centre: 6121 University Blvd., Vancouver, BC V6T 1Z1, Canada
- Competition Pool: 50 m - 8 lanes – Omega Electronic Timing

Organizing Committee

- Meet Manager Leanne Poulin604-822-8903 ubcdolphins@gmail.com
- Meet Director..... Janice Hanan604-822-8903 ubcdolphins@gmail.com
- Technical & Entries Rob Traynor778-688-2975 ubcswimming@gmail.com
- SNC Events Manager James Hood.....613-222-8061 jhood@swimming.ca

Entries

- Domestic team entries should be submitted to <https://www.swimming.ca/MeetList.aspx>
- Foreign team entries may be e-mailed to ubcswimming@gmail.com
- The Team Manager Event File will be available at <https://www.swimming.ca/MeetList.aspx>

Entry Fees

- Individual Events: CAD \$90.00 splash fee, Relays Events: CA\$16.00 per event
- Fees must be paid in **Canadian funds**: cheque, money order or cash. Credit card payments and e-mail money transfers are available, please contact the Meet Director for further information.
- **Entry fees are due THURSDAY, May 22, 2014 and MUST BE PAID PRIOR TO THE FIRST SPLASH OF EACH TEAM.** Entry fees should be paid in person or credit card and not sent via postal service
- Cheques and Money Orders are payable to "PDSA".

Entry Deadline

- **Entries are due Tuesday May 13, 2014 at 12:00 PT (noon).**
- Late entries may be charged at 200%, at the discretion of meet management (as per rule SNC 2.2.5)



THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION
For Seniors & Children





THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION

For Seniors & Children

51th ANNUAL 2014 ZAJAC CANADA CUP May 22-25

Page 2/5

Scratches

- Please note the following scratch deadlines:
 - Thursday Distance Events: Positive Check-in prior to 16:00
 - Friday events: Thursday May 22, 2014 at 18:00
 - Saturday events: Friday May 23, 2014 at 18:00
 - Sunday events: Saturday, May 24, 2014 at 18:00
 - Further scratch information will be included in the technical package

Proof of Times

- Proof of time is REQUIRED for the 800m and 1500m events. Please include proof of time (via e-mail; including a web site where the proof can be verified) if entry times do not appear on one of the following sites: www.swimming.ca, www.usaswimming.org, www.swimrankings.net. **Times are not upgradable after the entry deadline.**

Rules

- SNC and FINA rules will apply.
- SNC warm-up protocol will be in effect (this is posted on the meet web page)
- It is the responsibility of the swimmer to arrive at the blocks in time for their events.

Doping Control

- Photo identification will be required for doping control purposes. All swimmers require photo identification (e.g. driver's license, school identification card, passport, etc...)

Eligibility

- All swimmers must be registered with SNC, USS or a FINA recognized organization.
- The qualifying period is between January 1, 2013 and May 13, 2014. Qualifying times are included below and in the Hy-Tek Team Manager Event File.
- **Swimmers may swim a maximum of 6 individual events.** One qualifying event allows up to 6 individual events. Bonus (non-qualifying) events should be entered at an actual time and indicated by the BONUS checkbox in Hy-tek or Splash Team Manager.
- Entry times are to be submitted in the course of the performance. Meet management will convert entry times for preliminary/Time Final events at the Hy-tek standards
- For Time Final events, seeding will be done in order of course entered: LCM, SCM, SCY. Please note that in order to compete in the Top 8 – Final Heat of the Women's and Men's 800 Free and the Women's and Men's 1500 Free - a **PROVEN LONG COURSE TIME MUST BE USED FOR ENTRY**. Also note the entry limit to the distance events under the Format section of this meet information.

Training Times

- Pre-meet training will be available in the competition pool Thursday, May 22, 2014, times will be announced.
- For additional pre-meet training, please contact Janice Hanan at ubcdolphins@gmail.com.

Meet Registration

- Club officials and/or swimmers are need to register at the UBC Aquatic Centre classroom on **THURSDAY, May 22, 2014**. **All teams must be REGISTERED AND HAVE THEIR FEES PAID before competing.** Late registration may also be done between 07:30 and 08:30 on Friday, May 23. Please notify the Meet Director at ubcdolphins@gmail.com if you cannot register during these times.

Technical Meeting

- There will be a technical meeting in the classroom of the UBC Aquatic Centre on **Thursday, MAY 22, 2013, at 15:30**.



THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION
For Seniors & Children





THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION

For Seniors & Children

51th ANNUAL 2014 ZAJAC CANADA CUP May 22-25

Page 3/5

Officials Briefing

- The officials will meet each day of the competition, one hour prior to the start time of each session. All officials working at that session are required to attend.
- All senior officials may also be required to attend a de-briefing following each session.
- If you have parents traveling with your team that are interested in officiating at the meet, please have them contact Janice Hanan at ubcdolphins@gmail.com

Scoring

- FINA Individual event team scoring: 1st-16th: 18, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1
- FINA Relay event team scoring: 1st-8th: 36, 32, 30, 28, 26, 24, 22, 20

Awards

- A Combined Team award will be presented to the club that accumulates the highest aggregate scoring total for the men and women's events. See SNC 4.4.6. National federations will not be eligible for this award.
- Prize money may be awarded for placing 1st. There is additional prize money for setting a meet record. In case of ties, prize money will be split. The details of the prize money will be available prior to the competition.
- 1st, 2nd and 3rd UBC Dolphin trophies for all individual and relay events

Format

- **Psych Sheets:** will be available at <http://www.ubcd.ca/> shortly following the entry deadline.
- **Finals:** will be swum in an alternating format with B finals, followed by A finals.
- **C-Finals:** will be available in 50m, 100m and 200m events where there are 48 or more splashes and at the discretion of the meet management; C finals will precede B finals when offered.
- **Positive Check-In - Finals:** all finals require positive check in. The positive check-in deadline for finals is at **17:15** each day, prior to the start final. Swimmers may check-in any time after the start of the warm up period. **If the swimmer is not checked in by 17:15, the alternate will be placed.** A finalists are required to march on prior to their final heat.
- **Positive Check-In – 800m / 1500m: Thursday, May 22, 2014 at 16:00.**
- **800m & 1500m:** The Women's 800m Free and Men's 1500m Free will alternate, fastest-to-slowest, following the stroke 50m events Thursday, May 22, followed by the Women's 1500m Free and Men's 800 Free also alternating, fastest-to-slowest. **All athletes swimming in the distance events must provide at least one timer for their lane.**
- **Relays:**
 - All relays will be Time Finals.
 - Note: the change from previous years: The top 8 teams, male and female, in all relays will swim during the finals session. All other relays will swim at the end of the preliminaries but prior to the overflow heats of other events (see below, if applicable).
 - Please ensure proof of times for your relays are provided with your entries (send to ubcswimming@gmail.com)
 - Swimming Canada may be running a national team relay for the 4 x 200 FR and 4 100 FR and will not be eligible to score in the team competitions
- **Competitor Limit:** Meet Management will have the discretion to **limit the number of participating athletes.** We estimate **350 athletes, due to facility restrictions, this number is smaller than in previous years.**
- **Overflow Heats:** Meet Management reserves the right to limit the number of heats in the preliminary sessions, where additional heats beyond the set limit of fast heats are conducted they will be swum at the **end** of the preliminary session
- Core preliminary sessions (prior to overflow) are estimated to finish at 12:00. Finals are estimated to finish at 19:30.
- Following the entry deadline, the order of events (including all heats) and estimated schedule will be published

Questions: E-mail ubcdolphins@gmail.com or contact someone on the organizing committee

Updates: Please check <http://www.ubcd.ca/> for the latest meet updates.



THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION
For Seniors & Children





THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION
For Seniors & Children

**51th ANNUAL
2014 ZAJAC CANADA CUP
May 22-25**

Page 4/5

Thursday, May 22, 2013
WOMEN

Timed Finals: Warm Up: 15:30 – 16:50 Start: 17:00
MEN

11.....	00:30.08 LCM.....	50 Fly (Preliminaries Only)	00:27.27 LCM.....	12
19.....	00:32.39 LCM	50 Back(Preliminaries Only)	00:29.38 LCM.....	20
35.....	00:35.60 LCM	50 Breast(Preliminaries Only)	00:31.74 LCM.....	36
1.....	09:24.53 LCM.....	800 Free / 1500 Free.....	16:56.04 LCM.....	2
3.....	17:51.51 LCM.....	1500 Free / 800 Free.....	08:41.04 LCM.....	4

Friday, May 23, 2014

Preliminaries: Warm Up: 07:00 – 08:20 Start: 08:30
Finals: Warm Up: 16:00 – 17:15 Start: 17:30

5.....	02:28.46 LCM.....	200 Back	02:15.54 LCM.....	62
7.....	01:17.07 LCM.....	100 Breast.....	01:09.48 LCM.....	8
15 minute break (Preliminaries Only)				
9.....	02:11.63 LCM.....	200 Free	02:00.56 LCM.....	10
11.....	50 Fly(Finals Only)	12
13.....	05:19.61 LCM.....	400 IM	04:53.06 LCM.....	14
15 minute break				
15.....	4 x 100 Free Relay	16

Saturday, May 25, 2013

Preliminaries: Warm Up: 07:00 – 08:20 Start: 08:30
Finals: Warm Up: 16:00 – 17:15 Start: 17:30

17.....	01:06.42 LCM	100 Fly.....	00:59.63 LCM.....	18
19.....	50 Back(Finals Only).....	20
21.....	04:38.45 LCM	400 Free	04:18.50 LCM.....	22
15 minute break (Preliminaries Only)				
23.....	02:29.98 LCM	200 IM	02:17.15 LCM.....	24
25.....	00:28.41 LCM	50 Free	00:25.32 LCM.....	26
27.....	02:46.91 LCM	200 Breast.....	02:31.87 LCM.....	28
15 minute break				
29.....	4x200 Free Relay	30

Sunday, May 26, 2013

Preliminaries: Warm Up: 07:00 – 08:20 Start: 08:30
Finals: Warm Up: 16:00 – 17:15 Start: 17:30

31.....	01:08.59 LCM	100 Back	01:02.36 LCM.....	32
33.....	01:00.54 LCM	100 Free	00:54.75 LCM.....	34
15 minute break (Preliminaries Only)				
35.....	50 Breast(Finals Only).....	36
37.....	02:29.02 LCM	200 Fly.....	02:15.05 LCM.....	38
15 minute break				
39.....	4x100 Medley Relay	40



THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION
For Seniors & Children





THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION

For Seniors & Children

51th ANNUAL 2014 ZAJAC CANADA CUP May 22-25

Page 5/5

Meet Records

1	Women 800 Free	8:27.07	2008-05-24	Kylie Palmer - Australia
2	Men 1500 Free	15:07.30	2009-05-24	Ryan Cochrane - Island Swimming
3	Women 1500 Free	16:27.99	2013-05-24	Emily A Brunemann - CLUB WOLVERINE-M
4	Men 800 Free	7:51.74	2009-05-22	Ryan Cochrane - Island Swimming
5	Women 200 Back	2:09.40	2012-05-25	Meagan Nay - QAS
6	Men 200 Back	1:59.34	2012-05-25	Mitchell Larkin - QAS
7	Women 100 Breast	1:07.32	2009-05-22	Annamay Pierse - UBC Dolphins
8	Men 100 Breast	1:01.57	2012-05-25	Scott Dickens - VAND
9	Women 200 Free	1:57.84	2008-05-23	Bronte Barratt - Australia
10	Men 200 Free	1:46.75	2012-05-25	Taehwan Park - KOREA
11	Women 50 Fly	26.64	2010-05-28	Dana Vollmer - California-PC
12	Men 50 Fly	24.47	2013-05-24	Kelly Aspinall - UBCD
13	Women 400 IM	4:38.75	2009-05-22	Ariana J Kukors - KING
14	Men 400 IM	4:20.27	2008-05-23	Keith Beavers - ROW
15	Women 400 Free Relay	3:44.94	2009-05-22	USA Junior National Team
16	Men 400 Free Relay	3:21.29	2008-05-22	Australia
17	Women 100 Fly	58.59	2010-05-29	Dana Vollmer - California-PC
18	Men 100 Fly	53.52	2009-05-23	Joe Bartoch - LAC
19	Women 50 Back	28.63	2008-05-24	Julia Wilkinson - Aggie-GU
20	Men 50 Back	25.20	2012-05-26	Hayden Stoeckel - SASI
21	Women 400 Free	4:05.86	2008-05-24	Bronte Barratt - Australia
22	Men 400 Free	3:44.22	2012-05-26	Taehwan Park - KOREA
23	Women 200 IM	2:11.07	2009-05-23	Ariana J Kukors - KING
24	Men 200 IM	2:00.15	2013-05-25	Ryan S Lochte - DBS -FL
25	Women 50 Free	24.58	2008-05-24	Cate Campbell - Australia
26	Men 50 Free	22.50	2009-05-23	Brent Hayden - UBC Dolphins
27	Women 200 Breast	2:25.65	2009-05-23	Annamay Pierse - UBC Dolphins
28	Men 200 Breast	2:13.80	2012-05-26	Scott Dickens - VAND
29	Women 800 Free Relay	8:11.45	2009-05-23	USA Junior National Team
30	Men 800 Free Relay	7:29.63	2004-05-15	UBC Dolphins
31	Women 100 Back	1:00.80	2011-05-29	Natalie H Coughlin - Cal Aquatics
32	Men 100 Back	54.62	2012-05-27	Hayden Stoeckel - SASI
33	Women 100 Free	54.27	2011-05-29	Natalie H Coughlin - Cal Aquatics
34	Men 100 Free	49.16	2009-05-24	Brent Hayden - UBC Dolphins
35	Women 50 Breast	30.91	2006-06-04	Megan Jendrick - KING
36	Men 50 Breast	27.98	2012-05-27	Scott Dickens - VAND
37	Women 200 Fly	2:10.65	2008-05-25	Audrey Lacroix - Camo
38	Men 200 Fly	1:58.12	2008-05-25	Adam Sioui - UCSC
39	Women 400 Medley Relay	4:07.89	2012-05-27	Queensland Academy of Sport - QAS
40	Men 400 Medley Relay	3:40.84	2009-05-24	UBC Dolphins



THE MEL JR. & MARTY
ZAJAC FOUNDATION
For Seniors & Children

speedo®



Team Aquatic
Supplies



SWIMMING-NATATION
CANADA

COUPE CANADA MEL ZAJAC JR

COMPÉTITION INTERNATIONALE DE NATATION

22-25 mai 2014

Faits saillants et changements pour la compétition 2014

- Cette compétition est une compétition désignée de qualification de la FINA
- Les critères de temps de qualification pour la compétition sont plus rapides pour 2014
- La direction de la compétition se réserve le droit de limiter le nombre d'athlètes participants. Les inscriptions sont selon le principe premier rendu premier servi. Nous évaluons une limite de 350 athlètes.
- À cause de circonstances imprévues, la quantité d'espace pour l'échauffement et la récupération pendant la compétition est limitée. Pour compenser, des arrêts ont été placés entre des épreuves
- Les heures pour l'échauffement et le début ont aussi été changées comparativement aux années antérieures
- Les distances et les rondes préliminaires des épreuves de 50m des styles ont été déplacées au jeudi. L'entraînement pré-compétition est aussi limité pendant cette période.
- Les relais des 6 premiers clubs se joindront à l'équipe nationale canadienne et à une équipe d'étoiles dans les relais féminins et masculins 4x100 m libre et 4x200 m libre dans les finales. Les relais des 8 premiers clubs masculin et féminin du relais 4x100 m QN nageront dans les finales. Tous les autres relais nageront dans la session préliminaire.
- Des finales C seront aussi offertes dans les épreuves dans lesquelles il y a 48 participants ou plus dans les épreuves de 50, 100 et 200m.
- La Coupe Canada Mel Zajac Jr est soutenue financièrement par la Fondation Mel Jr et Marty Zajac pour l'âge d'or et les enfants. La Fondation Mel Jr et Marty Zajac pour l'âge d'or et les enfants soutient la programmation communautaire et le Ranch Zajac. Pour obtenir plus d'information visitez <http://www.zajac.com/>

Sanction

- Sanctionnée par Natation Canada.

Endroit

- Centre aquatique de l'UBC: 6121 University Blvd., Vancouver, C.-B. V6T 1Z1, Canada
- Bassin de compétition: 50 m - 8 couloirs – chronométrage électronique Omega

Comité organisateur

- Gérante de la compétitionLeanne Poulin604-822-8903 ubcdolphins@gmail.com
- Directrice de la compétitionJanice Hanan604-822-8903 ubcdolphins@gmail.com
- Technique et inscriptions.....Rob Traynor778-688-2975 ubcswimming@gmail.com
- Gestionnaire des événements de SNC...James Hood613-222-8061 jhood@swimming.ca

Inscriptions

- Les inscriptions des équipes nationales doivent être envoyées à <https://www.swimming.ca/MeetList.aspx>
- Les inscriptions des équipes étrangères doivent être envoyées par courriel à ubcswimming@gmail.com
- Le dossier de la compétition Team Manager sera disponible à <https://www.swimming.ca/MeetList.aspx>

Frais d'inscriptions

- Épreuves individuelles: 90,00\$ CAN par participant, épreuves de relais: 16,00\$ CAN par épreuve
- Les frais doivent être payés en **fonds canadiens**: chèque, mandat ou comptant. Les paiements par carte de crédit et par virements par courriel sont disponibles, veuillez communiquer avec la directrice de la compétition pour obtenir plus d'information.
- **Les frais d'inscriptions sont dus le JEUDI 22 mai 2014 et DOIVENT ÊTRE PAYÉS AVANT LA PREMIÈRE COURSE DE CHAQUE ÉQUIPE.** Les frais d'inscription doivent être payés en personne ou par carte de crédit et non envoyés par service postal
- Les chèques et les mandats sont payables à «PDSA».

Date limite des inscriptions

- **Les inscriptions sont dues le mardi 13 mai 2014 à 12h (midi) HP.**
- Les inscriptions tardives peuvent avoir une pénalité de 200%, à la discrétion de la direction de la compétition (selon le règlement SNC 2.2.5)

Retraits

- Veuillez prendre note des dates limites suivantes pour les retraits:
 - Épreuves de longue distance du jeudi: l'enregistrement positif avant 16h
 - Épreuves du vendredi: le jeudi 22 mai 2014 à 18h
 - Épreuves du samedi: le vendredi 23 mai 2014 à 18h
 - Épreuves du dimanche: le samedi 24 mai 2014 à 18h
 - D'autres informations sur les retraits seront incluses dans le dossier technique

Preuve de temps

- La preuve de temps est EXIGÉE pour les épreuves de 800m et 1500m. Veuillez inclure la preuve de temps (par courriel; incluant un site Internet où la preuve peut être vérifiée) si les temps d'inscriptions ne paraissent pas dans un des sites suivants: www.swimming.ca, www.usaswimming.org, www.swimrankings.net. **Les temps ne peuvent pas être mis à jour après la date limite d'inscriptions.**

Règlements

- Les règlements de SNC et de la FINA s'appliqueront.
- Le protocole d'échauffement de SNC sera en vigueur (il est affiché dans la page Internet de la compétition)
- Le nageur est responsable d'arriver aux blocs à temps pour ses épreuves.

Contrôle antidopage

- Une carte d'identité avec photo sera exigée aux fins du contrôle antidopage. Tous les nageurs ont besoin d'une carte d'identité avec photo (ex. permis de conduire, carte d'identité scolaire, passeport, etc.)

Admissibilité

- Tous les nageurs doivent être enregistrés auprès de SNC, USS ou d'une organisation reconnue par la FINA.
- La période de qualification est entre le **1er janvier 2013 et le 13 mai 2014**.
- Les temps de qualification sont inclus ci-dessous et dans le dossier de la compétition Hy-Tek Team Manager.
- **Les nageurs peuvent nager un maximum de 6 épreuves individuelles.** Une épreuve de qualification permet jusqu'à 6 épreuves individuelles. Les épreuves en prime (non de qualification) doivent être inscrites avec un temps actuel et indiquée par une case avec crochet PRIME dans Hy-tek ou Splash Team Manager.
- Les temps d'inscriptions doivent être soumis lors de la performance. La direction de la compétition convertira les temps d'inscriptions pour les épreuves préliminaires/finales aux critères Hy-tek
- Pour les épreuves contre la montre, un pré-classement sera fait dans l'ordre de parcours inscrit: GBM, PBM, PBV. Veuillez prendre note que pour participer à la course finale des 8 premiers des 800 libre féminin et masculin et des 1500 libre masculin et féminin - un **TEMPS PROUVÉ EN GRAND BASSIN DOIT ÊTRE UTILISÉ POUR L'INSCRIPTION**. Aussi, prenez note de la limite d'inscriptions pour les épreuves de longue distance dans la section du format de cette information pour la compétition.

Heures d'entraînement

- L'entraînement pré-compétition sera disponible dans le bassin de compétition le jeudi 22 mai 2014, les heures seront annoncées.
- Pour de l'entraînement pré-compétition supplémentaire, veuillez communiquer avec Janice Hanan à ubcdolphins@gmail.com.

Enregistrement pour la compétition

- Les dirigeants du club et/ou les nageurs doivent s'enregistrer dans la classe du Centre aquatique de l'UBC le **JEUDI 22 mai 2014. Toutes les équipes doivent être ENREGISTRÉES ET AVOIR PAYÉ LEURS FRAIS avant de concourir.** Les enregistrements tardifs peuvent aussi être faits entre 7h30 et 8h30 le vendredi 23 mai. Veuillez aviser la directrice de la compétition à ubcdolphins@gmail.com si vous ne pouvez pas vous enregistrer au cours de ces périodes.

Réunion technique

- Il y aura une réunion technique dans la classe du Centre aquatique de l'UBC le **JEUDI 22 mai 2014 à 15h30**.

Réunions des officiels

- Les officiels se réuniront chaque jour de la compétition, une heure avant l'heure du début de chaque session. Tous les officiels qui travaillent dans cette session doivent être présents.
- Tous les officiels supérieurs peuvent aussi avoir à participer à une réunion de bilan après chaque session.



- Si vous avez des parents qui voyagent avec votre équipe qui sont intéressés à être officiels à cette compétition de niveau national, veuillez leur demander de communiquer avec Janice Hanan à ubcdolphins@gmail.com

Points

- Points d'équipe de la FINA pour les épreuves individuelles: 1er-16e: 18, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1
- Points d'équipe de la FINA pour les relais: 1er-8e: 36, 32, 30, 28, 26, 24, 22, 20

Prix

- Un prix d'équipe combiné sera présenté au club qui obtient le plus haut total de points pour les épreuves masculines et féminines. Voir SNC 4.4.6. Les fédérations nationales ne sont pas admissibles pour ce prix.
- Des prix en argent peuvent être remis aux premières places. Il y a d'autres bourses pour les records de la compétition établis. En cas d'égalité, la bourse est partagée. Les détails des bourses seront disponibles avant la compétition.
- Les trophées des Dolphins pour les 1ers, 2es et 3es pour toutes les épreuves individuelles et les relais

Format

- **Feuilles de départ:** elles seront disponibles à <http://www.ubcd.ca/> peu après la date limite des inscriptions.
- **Finales:** elles seront nagées dans un format alternatif avec les finales B suivies des finales A.
- **Finales C:** elles seront disponibles dans les épreuves de 50m, 100m et 200m quand il y a 48 participants ou plus et à la discrétion de la direction de la compétition; les finales C précéderont les finales B quand elles seront offertes.
- **Enregistrement positif - finales:** toutes les finales exigent un enregistrement positif. La date limite de l'enregistrement positif pour les finales est à **17h15** chaque jour, avant la finale. Les nageurs peuvent s'enregistrer en tout temps après le début de la période d'échauffement. **Si le nageur n'est pas enregistré avant 17h15, le substitut sera placé.** Les finalistes A doivent participer au défilé avant leur course finale.
- **Enregistrement positif – 800m / 1500m: le jeudi 22 mai 2014 à 16h.**
- **800m et 1500m:** Les 800m libre féminins et 1500m masculins alterneront, des plus rapides aux plus lents, après les épreuves de 50m de style le jeudi 22 mai, suivis par les 1500m libre féminins et les 800m libre masculins, aussi en alternance, des plus rapides aux plus lents. **Tous les athlètes qui nagent dans les épreuves de longue distance doivent fournir au moins un chronomètreur pour leur couloir.**
- **Relais:**
 - Tous les relais seront des finales contre la montre.
 - Prenez note du changement par rapport aux années antérieures: les relais des 6 premiers clubs se joindront à l'équipe nationale canadienne et à une équipe d'étoiles dans les relais masculins et féminins 4x100 m libre et 4x200 m libre dans les finales. Les relais des 8 premiers clubs, masculins et féminins, pour les relais 4x100 m QN nageront dans les finales. Tous les autres relais nageront à la fin des rondes préliminaires mais avant les courses supplémentaires des autres épreuves (voir ci-dessous, si applicable).
 - Les points de l'équipe de relais ne sont applicables qu'aux équipes de clubs (l'équipe nationale canadienne et l'équipe d'étoiles ne recevront aucun point.)
 - Veuillez vous assurer que les preuves de temps de vos relais sont fournies avec vos inscriptions (envoyées à ubcswimming@gmail.com)
- **Limite de concurrents:** La direction de la compétition aura la discrétion de **limiter le nombre d'athlètes participants.** Nous l'évaluons à **350 athlètes**; *à cause des restrictions de l'installation, ce nombre est plus petit que lors des années antérieures.*
- **Courses supplémentaires:** La direction de la compétition se réserve le droit de limiter le nombre de courses dans les sessions préliminaires, quand des courses supplémentaires au-delà de la limite prévue auront lieu, elles seront nagées à la fin de la session préliminaire
- Les sessions préliminaires de base (avant les courses supplémentaires) sont calculées se terminer à midi. Les finales sont calculées se terminer à 19h30.
- Après la date limite des inscriptions, l'ordre des épreuves (incluant toutes les courses préliminaires) et les horaires prévus seront publiés

Questions: Courriel ubcdolphins@gmail.com ou communiquez avec quelque du comité organisateur

Mises à jour: Veuillez consulter <http://www.ubcd.ca/> pour les plus récentes mises à jour sur la compétition.



Jeudi 22 mai 2013

Finales contre la montre: Échauffement: 15h30 – 16h50 Début: 17h00

FEMMES

HOMMES

11....00:30.08	GBM50 papillon (rondes préliminaires seulement)00:27.27	GBM	... 12
19....00:32.39	GBM50 dos (rondes préliminaires seulement)00:29.38	GBM	... 20
35....00:35.60	GBM50 brasse (rondes préliminaires seulement)00:31.74	GBM	... 36
1.....09:24.53	GBM800 libre / 1500 libre16:56.04	GBM 2
3.....17:51.51	GBM1500 libre / 800 libre08:41.04	GBM 4

Vendredi 23 mai 2014

Rondes préliminaires: Échauffement: 7h00 – 8h20 Début: 8h30

Finales: Échauffement: 16h0 – 17h15 Début: 17h30

5.....02:28.46	GBM200 dos02:15.54	GBM	... 62
7.....01:17.07	GBM100 brasse01:09.48	GBM	... 8
Arrêt de 15 minutes (rondes préliminaires seulement)					
9.....02:11.63	GBM200 libre02:00.56	GBM	... 10
11.....	50 papillon (finales seulement)			... 12
13....05:19.61	GBM400 QNI04:53.06	GBM	... 14
Arrêt de 15 minutes					
15.....	Relais 4 x 100 libre			... 16

Samedi 24 mai 2014

Rondes préliminaires: Échauffement: 7h00 – 8h20 Début: 8h30

Finales: Échauffement: 16h00 – 17h15 Début: 17h30

17.....01:06.42	GBM100 papillon00:59.63	GBM	... 18
19.....	50 dos (finales seulement)			... 20
21.....04:38.45	GBM400 libre04:18.50	GBM	... 22
Arrêt de 15 minutes (rondes préliminaires seulement)					
23.....02:29.98	GBM200 QNI02:17.15	GBM	... 24
25.....00:28.41	GBM50 libre00:25.32	GBM	... 26
27.....02:46.91	GBM200 brasse02:31.87	GBM	... 28
Arrêt de 15 minutes					
29.....	Relais 4x200 libre			... 30

Dimanche 25 mai 2014

Rondes préliminaires: Échauffement: 7h00 – 8h20 Début: 8h30

Finales: Échauffement: 16h00 – 17h15 Début: 17h30

31.....01:08.59	GBM100 dos01:02.36	GBM	... 32
33.....01:00.54	GBM100 libre00:54.75	GBM	... 34
Arrêt de 15 minutes (rondes préliminaires seulement)					
35.....	50 brasse (finales seulement)			... 36
37.....02:29.02	GBM200 papillon02:15.05	GBM	... 38
Arrêt de 15 minutes					
39.....	Relais 4x100 QN			... 40



Records de la compétition

1	800 libre féminin	8:27.07	2008-05-24	Kylie Palmer - Australia
2	1500 libre masculin	15:07.30	2009-05-24	Ryan Cochrane - Island Swimming
3	1500 libre féminin	16:27.99	2013-05-24	Emily A Brunemann - CLUB WOLVERINE-M
4	800 libre masculin	7:51.74	2009-05-22	Ryan Cochrane - Island Swimming
5	200 dos féminin	2:09.40	2012-05-25	Meagan Nay - QAS
6	200 dos masculin	1:59.34	2012-05-25	Mitchell Larkin - QAS
7	100 brasse féminin	1:07.32	2009-05-22	Annamay Pierse - UBC Dolphins
8	100 brasse masculin	1:01.57	2012-05-25	Scott Dickens - VAND
9	200 libre féminin	1:57.84	2008-05-23	Bronte Barratt - Australia
10	200 libre masculin	1:46.75	2012-05-25	Taehwan Park - KOREA
11	50 papillon féminin	26.64	2010-05-28	Dana Vollmer - California-PC
12	50 papillon masculin	24.47	2013-05-24	Kelly Aspinall - UBCD
13	400 QNI féminin	4:38.75	2009-05-22	Ariana J Kukors - KING
14	400 QNI masculin	4:20.27	2008-05-23	Keith Beavers - ROW
15	Relais400 libre féminin	3:44.94	2009-05-22	USA Junior National Team
16	Relais 400 libre masculin	3:21.29	2008-05-22	Australia
17	100 papillon féminin	58.59	2010-05-29	Dana Vollmer - California-PC
18	100 papillon masculin	53.52	2009-05-23	Joe Bartoch - LAC
19	50 dos féminin	28.63	2008-05-24	Julia Wilkinson - Aggie-GU
20	50 dos masculin	25.20	2012-05-26	Hayden Stoeckel - SASI
21	400 libre féminin	4:05.86	2008-05-24	Bronte Barratt - Australia
22	400 libre masculin	3:44.22	2012-05-26	Taehwan Park - KOREA
23	200 QNI féminin	2:11.07	2009-05-23	Ariana J Kukors - KING
24	200 QNI masculin	2:00.15	2013-05-25	Ryan S Lochte - DBS -FL
25	50 libre féminin	24.58	2008-05-24	Cate Campbell - Australia
26	50 libre masculin	22.50	2009-05-23	Brent Hayden - UBC Dolphins
27	200 brasse féminin	2:25.65	2009-05-23	Annamay Pierse - UBC Dolphins
28	200 brasse masculin	2:13.80	2012-05-26	Scott Dickens - VAND
29	Relais 800 libre féminin	8:11.45	2009-05-23	USA Junior National Team
30	Relais 800 libre masculin	7:29.63	2004-05-15	UBC Dolphins
31	100 dos féminin	1:00.80	2011-05-29	Natalie H Coughlin - Cal Aquatics
32	100 dos masculin	54.62	2012-05-27	Hayden Stoeckel - SASI
33	100 libre féminin	54.27	2011-05-29	Natalie H Coughlin - Cal Aquatics
34	100 libre masculin	49.16	2009-05-24	Brent Hayden - UBC Dolphins
35	50 brasse féminin	30.91	2006-06-04	Megan Jendrick - KING
36	50 brasse masculin	27.98	2012-05-27	Scott Dickens - VAND
37	200 papillon féminin	2:10.65	2008-05-25	Audrey Lacroix - Camo
38	200 papillon masculin	1:58.12	2008-05-25	Adam Sioui - UCSC
39	Relais 400 QN féminin	4:07.89	2012-05-27	Queensland Academy of Sport - QAS
40	Relais 400 QN masculin	3:40.84	2009-05-24	UBC Dolphins

